
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter Bleker opent de vergadering, heet iedereen welkom en doet melding van de 
afwezigen.   

 

   

B Mededelingen  

 1  

 

Dhr. Wevers  

- stelt Ralf van den Heuvel voor. Hij is sinds kort het nieuwe sectorhoofd 
incidentbestrijding. Hij zal binnenkort bij de burgemeesters langs komen om 
zich verder voor te stellen. Deze week is de wervingscampagne voor 
vrijwilligers gestart. We zoeken in Twente 40 vrijwilligers. Gemeenten 
werken goed mee aan de campagne. 

- 21 maart a.s. gaan we over naar de nieuwe meldkamer. De testen zijn 
positief verlopen. Na die datum is het hier ook echt afgelopen. Na 21 maart 
zal er nog één week een actiecentrum beschikbaar zijn. Op 6 maart zal dhr. 
Schelberg voor de laatste keer symbolisch de alarmknop indrukken. De 
voorzitter vraagt of het goed gaat met het zorg coördinatiecentrum. Dhr. 
Wevers geeft aan dat dit nu nog niet klaar is. Er komt eerst een tijdelijke 
voorziening in de nieuwe meldkamer. Daarna komt deze aan de 
Demmersweg (intentie is dat de Demmersweg verkocht wordt aan 
Ambulance-Oost). 112 gaat via Apeldoorn en de rest (planbaar 
ambulancevervoer) gaat via het zorg coördinatiecentrum. 

 

 2 Dhr. Groen stelt zijn collega Aart Garssen voor.  

 3 Mevr. Dinsbach meldt dat we nu zwaar in de Covid-afbouw zitten. Hierover is ook 
een brief van de minister ontvangen. Wat nu gebeurt is de voorbereiding op de  
pandemische paraatheid voor de toekomst. Welke basisstructuur is daarvoor nodig. 

 

 4 Dhr. Welten geeft aan dat hij en dhr. Pierik zijn aangeschoven bij de leertafel 
boerenprotesten. Daar zijn enkele aardige leerpunten uit voort gekomen. Deze 
zullen in een volgend DVO aan de orde komen. Mevr. Hermans geeft aan dat de 
leertafel goed was om te doen. Voor het vervolg zou zij daar ook graag de ambtelijk 
adviseurs bij betrokken zien.  

 

    

C Verslag en actielijst AB VRT 15 december 2022  

  Verslag wordt vastgesteld. Akkoord met actielijst.  

    

D Ingekomen stukken  

  Geen opmerkingen.  

 

Verslag Algemeen Bestuur                                                                 
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E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Stand van zaken projecten Oekraïne, Crisisnoodopvang en 
Statushouders/Terugkoppeling Twentse asieltafel 

Dhr. Broekhuizen geeft aan dat mevr. Dobbelsteen een presentatie zal geven van 
het rondje dat hij samen met haar langs alle Twentse colleges gemaakt heeft. Dit is 
ook in de Twentse Regietafel aan de orde geweest. Oekraïne en CNO zijn 
bevoegdheden van de burgemeester daarom legt hij het ook hier op tafel. 

De presentatie is als bijlage bijgevoegd bij dit verslag. 

De voorzitter dankt voor de presentatie. Zijn conclusie is dat we er in Twente nog 
niet zijn maar dat het goed is dat het in alle gemeenten besproken wordt. Dhr. 
Schelberg geeft vanuit het VB aan dat we met dagkoersen te maken hebben. De 
staatssecretaris zit met een enorm probleem en vraagt of (1) gemeenten de CNO 
willen verlengen en (2) de derdelanders langer willen houden. Hij wil het probleem 
op termijn oplossen. Hier hebben de gemeenten ook een brief over ontvangen. In 
het VB heeft dit het nodige gemor met zich meegebracht. In de brief wordt geen 
eindtermijn genoemd. De omschrijving is ‘tot nader orde’. Dhr. Schelberg heeft het 
VB verzocht wel een termijn te geven en een niet te krappe. Persoonlijk heeft hij 
moeite met het verlengen van de derdelanders. Samen met Hellendoorn en 
Apeldoorn stelt Hengelo hiervoor een plan op en voert hierover het gesprek met 
JenV. 

De voorzitter geeft aan dat de derdelanders op veel plekken speelt, maar in 
Hellendoorn en Hengelo het meest.  

Dhr. Welten merkt op dat een aantal gemeenten heeft aangegeven te willen 
verlengen tot max. 1 april. Ons antwoord op de vraag van de staatssecretaris moet 
zijn ‘daar waar het kan’. Is dit signaal afgegeven? En kunnen de mensen waar het 
om gaat elders opgevangen worden? Dhr. Schelberg geeft aan dat inderdaad is 
afgesproken tot 1 april. Maar ook bij het COA ontstaat druk om eea per 1 april 
gereed te hebben. Vraag is of het echt niet langer kan. Dhr. Welten vraagt of we als 
Twente in beeld hebben waar de opvang per 1 april stopt. En is er een oplossing 
voor deze mensen in deze regio? En zijn deze mensen bij het COA in beeld? Mevr. 
Dobbelsteen geeft aan dat deze puzzel nu wordt gelegd. Nu is bekend dat 2 locaties 
ook echt dicht gaan. En van een aantal weten de gemeenten het nog niet. 
Gesprekken met COA hierover zijn gaande. COA en staatssecretaris vragen deze 
mensen niet naar Ter Apel te sturen. Haar verzoek aan de burgemeesters is graag 
zsm te laten weten wat wel of niet verlengd kan worden. Dhr. Welten geeft aan dat 
dit helder is. Misschien ook goed dit schriftelijk te doen. 

 

Dhr. Pierik geeft aan dat het vraagstuk de langere termijn is. Hij leest veel over bijv. 
Oekraïners die graag langer in NL willen blijven. Wie in NL houdt zich nu met dat 
vraagstuk bezig? Hij roept op dit vraagstuk op de verschillende tafels te adresseren.  
Dhr. Broekhuizen geeft aan dat hij dit zal doen aan de provinciale regietafel. Er is 
ook nog de VNG-commissie-asiel. Ook daar heeft hij een nauw contact mee. Maar: 
eea moet wel vanuit het Rijk komen. Dhr. Gerritsen merkt op dat we nu voortdurend 
gaten dicht lopen. Raden gaan zich steeds meer roeren. Op welke termijn weten we 
wel eea definitief? Deze vraag hoort op de tafel van het VB en de Kamer. 

De voorzitter geeft aan dat het probleem helder is. De besluitvorming in het land 
gaat traag.  

Mevr. Hermans sluit aan bij de suggestie van dhr. Gerritsen. De besproken brief is 
bij haar niet bekend maar ze begrijpt dat deze binnen is. Afgelopen maandag is de 
Twentse regietafel bijeen geweest. Hoe verhoudt zich dit tot elkaar? Doen we het 
gesprek hier over? Naar aanleiding van de presentatie met veel rekenkundige 
exercities is haar verzoek sta elkaar half en ga er een laagje bovenhangen. Wat 
kunnen we bieden, humane opvang en het morele gesprek. De beelden die nu over 
Tubbergen het land en de regio ingaan tasten bestuurders aan. In Tubbergen gaat 
zich zeker een AZC vestigen. 
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Dhr. Broekhuizen geeft aan dat burgemeesters over CNO en OEK gaan. Daarom 
legt hij ook op deze tafel eea neer. We gaan hier niet de discussie overdoen. 
Bedoeling is dat dit zoveel mogelijk op de Twentse regietafel gebeurt. De voorzitter 
is het hiermee eens. Hier bespreken is voor de voortgang. In Twente is het nodige in 
beweging. Dat is voor nu een goed gevoel en straks gaat het over de aantallen. 

 2 Invulling bestuurdersdag 22 maart 2023 

De voorzitter geeft een korte toelichting en vraagt of de vergadering akkoord is met 
het uitnodigen van de wethouders Zorg voor het middagdeel. Dit ziet de vergadering 
als een goed plan. De voorzitter hoopt op een hoge opkomst. 

 

 3 Wijzigingen PenC cyclus VRT ivm wijzigingen WGR 

Dhr. Welman geeft een korte toelichting. De PenC cyclus moet iets gewijzigd 
worden agv de gewijzigde WGR. Als VRT kunnen we deze aanpassingen aan. 

Besluit: akkoord met voorstel.  

 

 4 Financieringsbeleid 

Dhr. Welman geeft aan dat de accountant hier aandacht voor heeft gevraagd. 
Vandaar dat dit onderwerp nu op de agenda staat. De vraag die centraal is ‘hoe 
komen we aan onze financiering?’ 

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 5 Intrekken beleidslijn batige rekeningsaldi 

Dhr. Welman geeft aan dat het de bedoeling is de beleidslijn in te trekken. We 
wijken af tav andere regio’s. Het is handig om aan te sluiten bij hoe de rest het doet. 
Dhr. Gerritsen vraagt of we dit vrijwillig doen? Dhr. Meuleman geeft aan dat het hier 
om een dringend advies van de accountant gaat. Het is zuiverder het op de 
voorgestelde manier te doen. 

Besluit: akkoord met voorstel.  

 

 6 Kadernota begroting 2024 

Dhr. Welman licht toe. Dit stuk is ook besproken in het bijzijn van de heren Joosten 
en Pierik. Dat is mooi en past ook goed bij de nieuwe cyclus die we gaan doorlopen. 
Dhr. Pierik geeft aan dat een belangrijke ontwikkeling de indexering is. Nu is dit 
inidicatief opgenomen. In 2027 zien we een forse min. Dit gaat bij veel GR-en 
spelen. Hier is nu nog geen antwoord op. Dhr. Welman geeft aan dat er een nieuwe 
CAO-gemeenten is afgesloten. Deze heeft een forse impact. Er zal ook naar de 
impact voor de VRT gekeken moeten worden. Het is goed hier binnenkort een 
portefeuillehouder op te benoemen na het vertrek van dhr. Hofland. 

De voorzitter geeft aan dat de Twentse raden gezamenlijk bezig zijn op GR-en 
niveau. Het nieuwe DB-lidmaatschap wordt binnen de betreffende subregio 
overlegd. Daarna bekijken we of diegene affiniteit heeft en anders schuiven we met 
portefeuilles. Het is goed het hele portefeuillehouderschap eens op te frissen. 

Mevr. Hermans is het hiermee inhoudelijk eens. Mooi dat haar opmerking is 
meegenomen dat twee bestuurders nu meekijken. Haar advies is er een 
auditcommissie van te maken (samen met de portefeuillehouder financiën).     

Besluit: conform voorstel. 

 

   

F Ter kennisgeving   

 1 Informatiebeveiligingsbeleid 

Dhr. Welman geeft aan dat het hier om een kapstok gaat. Denk aan wachtwoorden en 
toegangsbeleid. De vorige versie moet vervangen worden. Het is goed om te zien dat 
we in deze ontwikkelingen meegaan. Mevr. Tigchelaar maakt haar complimenten voor 
het stuk. Zeker ook voor de laatste alinea. Mevr. Nauta kan dit delen. Ze is wat verward 
over de scheidslijn bedrijfsvoering en beleid. Ze ziet weinig over ketensamenwerking en 
dat maakt kwetsbaar. Welke rol speelt het AB hierin? Heeft het AB rechtstreekse 
contacten met de Ciso? Dhr. Welman vraagt of het een idee is hier in het AB door de 
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Ciso een presentatie te laten geven. De voorzitter concludeert dat we daar een logisch 
moment voor zoeken. 

 2 Memo paasvuren 

Dhr. Wevers licht toe dat het verzoek van het AB was eea qua inhoud op te frissen en 
de situatie mbt stikstof weer te geven. Dit stuk is daarvoor ter info opgesteld. Dhr. 
Welten geeft aan het gevoel te hebben dat een aantal gemeenten getroffen is. Het zou 
goed zijn hierover een signaal naar de provincie af te geven. Dhr. Joosten merkt op dat 
het verhaal van de provincie niet goed is. Het proces was niet goed. Het merendeel van 
de paasvuren gaat door. Maar dit onderwerp hoort niet bij de VRT thuis. 

 

 3 Jaaroverzicht BRZO 2022 

Mevr. Tigchelaar wijst op art. 3.6 cyberveiligheid bij gevaarlijke stoffen. Mooi dat dit 
wordt meegenomen. Dhr. Wevers dankt haar daarvoor. Cyberveiligheid zal idd een 
thema worden. Er zijn in Twente 10 bedrijven die vallen onder deze richtlijn. Een aantal 
zit er net onder en ook daar zal naar gekeken worden. 

 

   

G Rondvraag 

Mevr. Tigchelaar vraagt naar de stand van zaken rond de vorming van de 
klankbordgroep zelfredzaamheid spoor. Dhr. Meuleman geeft aan dat er een 
klankbordgroep is. Alle betrokken gemeenten zijn aangeschreven. De eerste 
bijeenkomst is binnenkort (16 maart).  

Mevr. Kroon verwijst naar het incident met carnaval van de wagen uit Losser in 
Oldenzaal. Wagens worden steeds ingewikkelder. Hoe gaan we hier mee om? Kan de 
VRT haar daarbij helpen? Dhr. Welman geeft aan dat na het incident in Tubbergen er 
allerlei afspraken gemaakt zijn. Ook is er een commissie opgericht. Veiligheidseisen 
worden steeds aangescherpt. Er zijn geen landelijke wetten. De organisatie stelt zelf 
regels op. Er is een evenementenvergunning nodig. Het voorval van onlangs wordt in 
een evaluatie met de organiserende partijen meegenomen. De politie doet onderzoek. 
Dit moeten we eerst afwachten en daarna bekijken om de controle evt. aan te scherpen. 

 

   

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 20 april 2023 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                R.W. Bleker 

 

 


